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Abstract (en)
[origin: CN104343210A] The invention relates to an earthquake-proof building block. A block (1) for a masonry comprises at least a projecting
portion (3) formed in the longitudinal direction on the upper surface and a corresponding recess or containing portion (5) on the lower contact
surface, the containing portion is adapted to the upwardly projecting portion of another same block arranged below. The percentage by volume of
free volume in the block in a row of perforations (13) has less than 5% of the total volume of the block (1).

Abstract (de)
Ein Baustein (1) für ein Mauerwerk weist an der oberen Fläche mindestens eine in Längsrichtung ausgebildete vorstehende Erhebung (3) auf
und an der unteren Auflagefläche eine entsprechende Ausnehmung oder Aufnahme (5), welche derart ausgebildet ist, um die oben vorstehende
Erhebung eines weiteren identischen Bausteines aufzunehmen, welcher unterhalb angeordnet wird. Der volumenmässige Anteil von Freivolumen im
Baustein in Folge von Lochungen (13) weist weniger als 5% des Gesamtvolumens des Bausteines (1) auf.
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